
Årsmøde i lokalrådet Vejle Vesteregn d. 20-11-2014 
1 Ordstyrer . Bo Hasselstrøm 

   Referant Leif Søndergaard 

2- Formandens beretning : 

    Der har været nedsat en arbejdsgruppe til at arbejde med karlsskov forsamlingshus.  Gruppen har 

ikke fundet alternativ benyttelse af forsamlingshuset, så lokalrådet har indstillet til kommunen at huset 

rives ned.  

 Erik Vibjerg orienterede om salget af Åst forsamlingshus. Huset er solgt for kr. 6000,- 

Jytte Søndergaard orienterede om Lindeballe forsamlingshus`´fremtid. Kommunen og Lindeballe 

og Omegns Borgerforening har indgået aftale om driften for det kommende år .  

Anni Assenbjerg referede at visse politikere i Vejle Byråd havde udtalt at landdistrikterne nok har 

andre behov for støtte end byerne.  

Anni ser et dilemmea i, at de byer der før var centerbyer, efter kommunesammenlægningen er blevet 

til landsbyer. Det kan gøre det endnu vanskeligere for de helt små samfund at blive hørt.   

 Niels Uth spurgte om lokalrådet vil give høringssvar til etableringen af jernbanen til  Billund 

Det var der tilslutning til, og der blev nedsat et udvalg bestående af : Niels Uth, Erik Vibjerg, Anette 

Mikkelsen Jørgen M. Madsen og Leif Søndergaard 

Allan Anow udtalte, at Vejle Billund løsningen ville være umulig at gennemføre. Han udtrykte også at 

koordineringen mellem afgange og ankomster mellem togene og busserne ikke spiller sammen.  

Henning udtalte, at busselskaberne ikke bør være enerådige.  

Børge Larsen opfordrede til, at udvalget skulle kontakte  Farre lokal råd, for at samarbejde om en 

linjeføring mellem Farre og Billund 

Peter Bruun mente, at en jernbane vil give udvikling til området.  

  

Regnskab : Jens Uth aflagde regnskabet . Det viste et overskud på kr. 2341,33 

  

Valg: Jens  Uth , Herluf Tang og Peter Bruun blev valgt  

  

Eventuelt : Ingen forslag 


